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 -הישיבה נפתחה-

מועצה מן הטוב, אני פותח את ישיבת  חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[: 1 

, זו ישיבה שלישית, מאחר ושתי הישיבות הקודמות, לא היה 14המניין מספר  2 

קוורום. טוב, שלחנו לכם את כל הפרוטוקולים עד היום, קיבלנו הערות,  3 

 4 יש למישהו עוד הערות?אם וההערות הנכונות תוקנו, ו

כל  .מה תוקןאני רוצה לראות מה זה תוקן?  מיר אריהן ]חבר מועצה[:ע 5 

 6 ההערות קיבלת? כלשונן?

 7 זהו, היו שאלות גם. איתמר הראל ]חבר מועצה[:

 8 לא, לא היו שאלות. חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

 9 ?תוקנו כלשונן אני שואל אם כל ההערות שרשמתי עמיר אריהן ]חבר מועצה[:

 10 כלשונן, לא. ]ראש המועצה[:חיים מנדל שקד 

 11 אז לא. אז אני רוצה לראות את ההצבעה. עמיר אריהן ]חבר מועצה[:

 12 את מה? חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

את ההערה. אם אתה מתקן אחרת ממה שאני  עמיר אריהן ]חבר מועצה[: 13 

 14 רשמתי, תעלה להצבעה.

 15 איזה הערה? חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

אני לא יודע. אתה אומר תיקנת, אם תיקנת  ]חבר מועצה[: עמיר אריהן 16 

כלשונן, יירשם בפרוטוקול, תיקנת כלשונן. אם לא תיקנת כלשונן, תעלה  17 
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את מה שאתה כתבת אל מול מה שאני כתבתי לדיון והצבעה, זה בקשה ב 1 

 2 התקנון.

אתה ביקשת להוסיף את מי הצביע בעד ומי  חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[: 3 

 4 יבה, וזה בוצע. אוקי? זה דבר אחד.נגד ביש

 5 כמה הערות. שלחתי עמיר אריהן ]חבר מועצה[:

 6 לא. חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

אני שואל, אתה רוצה? אני אעלה את כולן עכשיו.  עמיר אריהן ]חבר מועצה[: 7 

 8 האם ההערות התקבלו במלואן?

 9 יל.אז אני אומר, כתבתי לך גם במי חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

 10 לא קיבלתי את המייל שלך. עמיר אריהן ]חבר מועצה[:

 11 למה? חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

 12 לא מסכים עם מה שכתבת. עמיר אריהן ]חבר מועצה[:

 13 שמה? חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

, בגלל 14.2-ו 14.1-שאמרת שאי אפשר להוסיף ל עמיר אריהן ]חבר מועצה[: 14 

שמדובר על ישיבות שלא הסתיימו. אני אומר שאם לא ניתן להוסיף, אז לא  15 

, שבו אתה כן טרחת להוסיף 11פרוטוקול, אם אני לא טועה גם לניתן להוסיף  16 

דברים, למרות שלא היה קוורום. לכן, אתה לא יכול, לא ככה ולא ככה. אשמח  17 

 18 -תו של היועמ"ש, ואם כן, אני רוצה להעלותלשמוע את עמד
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יש הרבה  על איזה פרוטוקול אתה מדבר, עמיר? ירון ארנון ]גזבר[: 1 

 2 פרוטוקולים.

 3 יש הרבה פרוטוקולים. עמיר אריהן ]חבר מועצה[:

 4 כל הפרוטוקולים בנויים. פנינה איצקוביץ ]חברת מועצה[:

כל הפרוטוקולים של  בגדול, ככה זה שמקבלים את עמיר אריהן ]חבר מועצה[: 5 

 6 חצי שנה, ביום אחד. כרגיל, זה לא מפתיע.

 7 -אני חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

אתה רוצה, אפשר לדחות את הדיון לפרוטוקול  עמיר אריהן ]חבר מועצה[: 8 

 9 לישיבה הבאה.

 10 לא, לא דוחים, לא דוחים כלום. חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

א דוחים, תעלה את הפרוטוקולים, אחד אז אם ל עמיר אריהן ]חבר מועצה[: 11 

 12 אחד.

 13 -אני לא צריך להעלות להצבעה, אני חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

 14 אדון יועמ"ש. ,אתה חייב עמיר אריהן ]חבר מועצה[:

 15 לא, אני אומר לך עכשיו. חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

 16 אתה לא אומר לי, יש יועמ"ש. עמיר אריהן ]חבר מועצה[:

 17 אני אומר לך, תן לי רגע לשמוע, לדבר. מנדל שקד ]ראש המועצה[:חיים 

 18 סליחה. עמיר אריהן ]חבר מועצה[:
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אני מנהל את הדיון, לא אתה. אני מזכיר  חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[: 1 

 2 את זה פעם שלישית כבר.

 3 כן, אבל אתה לא מתנהל לפי התקנון. עמיר אריהן ]חבר מועצה[:

 4 -אני המועצה[:חיים מנדל שקד ]ראש 

 5 אתה לא יכול להמשיך ככה להתנהל. עמיר אריהן ]חבר מועצה[:

 6 איתמר. ירון ארנון ]גזבר המועצה[:

אז אני אומר. פרוטוקול של ישיבה שלא  חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[: 7 

הייתה, זה פרוטוקול טכני, שהוא לא צריך שום אישור מליאה, ואני לא מוסיף  8 

 9 שם עוד כלום.

 10 יועמ"ש. ן ]חבר מועצה[:עמיר אריה

 11 רגע, שנייה אחת. חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

 12 עזוב, אתה אמרת. עמיר אריהן ]חבר מועצה[:

תן לי רגע, תן לי רגע, אני, תן לי רגע  חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[: 13 

להתייחסות. הדבר השני, כתוב, הערת על זה שלא רשום שאתה במילואים,  14 

 15 יה במילואים.והיה רשום בסוגריים, ה

 16 עודכן מילואים. ירון ארנון ]גזבר[:

 17 עודכן שבמילואים, זה מה שנרשם. חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

 18 -לא, אני ביקשתי יותר עמיר אריהן ]חבר מועצה[:
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אתה יכול מה שביקשת, אתה לא יכול  חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[: 1 

 2 להחליט דברים שלא היו בישיבה.

חיים, אתה גם לא יכול להחליט. אחרי החלטה  ועצה[:עמיר אריהן ]חבר מ 3 

בישיבה הראשונה, שלא היה בה קוורום, לצורך העניין, לא היה ישיבה, לספר  4 

שהמתינו לפנינה שסיימה ישיבת זום, שנזפת בחברי המועצה, אבל לא הייתה  5 

 6 ישיבה. אז איך אפשר לרשום?

 7 עמיר, אני כתבתי מכתב. חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

 8 -אז אם אפשר לרשום עמיר אריהן ]חבר מועצה[:

 9 -אני יכול חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

 10 -אם אתה עמיר אריהן ]חבר מועצה[:

 11 אני רשמתי מה שהיה. חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

אתה חושב שאתה מפרש, וכבר גילינו  תהיואז  עמיר אריהן ]חבר מועצה[: 12 

שאתה מפרש  ,הפרוטוקול ותגלה את זהשיותר מפעם אחת, אפרופו, תקרא את  13 

משהו אחד, ויועמ"ש מפרש אחרת, ועד כמה שאני זוכר, תקן אותי אם אני  14 

טועה, לא אתה קובע, אלא יועמ"ש קובע מה התקנון אומר. בואו נשמע את  15 

 16 -של היועמ"ש, אם הוא יגיד לי שלא משנים, אניו תעמד

 17 ?הנושא? מה הנושאמה  דוד זיו ]יועמ"ש[:

 18 לא יודע, שהוא יקציב אותו. ל שקד ]ראש המועצה[:חיים מנד

 19 -האם להביע, להעלות להצבעה פנינה איצקוביץ ]חברת מועצה[:
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 1 -לא דוד זיו ]יועמ"ש[:

 2 -פרוטוקולים, או להעביר אותם פנינה איצקוביץ ]חברת מועצה[:

 3 -להבין עדיין את הפרוטוקול. עמיר מנסהאני  דוד זיו ]יועמ"ש[:

 4 אני הגשתי תיקונים לכל הפרוטוקולים. ועצה[:עמיר אריהן ]חבר מ

 5 אוקי. דוד זיו ]יועמ"ש[:

התקנון אומר ככה, שני דברים: אחד, תיקונים  עמיר אריהן ]חבר מועצה[: 6 

לפרוטוקולים מוגשים, או שמתוקנים כלשונם, או שמעלים להצבעה, זה מה  7 

 8 שאני מכיר.

דברים שלא היו להעלות  אבל אי אפשר חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[: 9 

 10 בישיבה.

, אתה עוד פעם לא נותן לי לסיים משפטים. שנייה עמיר אריהן ]חבר מועצה[: 11 

לענות על זה משפטים. לנהל אצלם את הישיבות. הטיעון השני, שגם הערתי על  12 

פרוטוקולים, שחיים כתב, על ישיבות שבהן לא היה קוורום. ואז חיים טוען,  13 

 14 הדין, כרגיל.בישיבה שלא היה קוורום, אין את 

 15 בישיבה שאין קוורום, אין פרוטוקול, בעצם. דוד זיו ]יועמ"ש[:

אם אין פרוטוקול, אז חיים, בפרוטוקול, אם אני  עמיר אריהן ]חבר מועצה[: 16 

נקודה משהו, אני יכול גם למצוא את זה, כן הוסיף דברים  11לא טועה,  17 

 18 לפרוטוקול. אבל אין פרוטוקול.

 19 -לא ה[:חיים מנדל שקד ]ראש המועצ
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 1 תיישב לי את הסתירה. עמיר אריהן ]חבר מועצה[:

 2 בפרוטוקול? הוא הוסיףאיזה דברים  דוד זיו ]יועמ"ש[:

 3 לא אני, זה החברה שהייתה פה. חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

 4 ?מה, זוטות דוד זיו ]יועמ"ש[:

 5 זוטות.כן,  חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

 6 .זוטות לזה לקרוא יכול אתה, לטעמך זוטות עמיר אריהן ]חבר מועצה[:

 7 ?דברים להוסיף גם רוצה ואתה דוד זיו ]יועמ"ש[:

הוא לא היה פה בכלל. הוא לא היה בישיבה.  חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[: 8 

 9 איך הוא יכול להעיר על פרוטוקול שהוא לא היה בישיבה?

אתם מבינים? עכשיו זה טיעון אחר. קודם זה היה  עמיר אריהן ]חבר מועצה[: 10 

את הטיעונים לפי מצב הרוח. קודם הטיעון שלך  משנהטיעון, אני אוהב שאתה  11 

 12 היה שלא ניתן להוסיף לפרוטוקול שלא התקיימה ישיבה.

 13 -לא צריך אישור. אני טוען שלא צריך אישור חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

 14 -אתה טוען שלא צריך אישור עמיר אריהן ]חבר מועצה[:

 15 -לפרוטוקול של ישיבה שלא התקיימה חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

 16 -לכן אתה טוען עמיר אריהן ]חבר מועצה[:

 17 מדברים ביחד, לא ברור

 18 -לפרוטוקול עמיר אריהן ]חבר מועצה[:
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 1 -ישיבה שלא התקיימה. לא צריך אישור חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

 2 חיים, פרוטוקול למה נועד? ר מועצה[:עמיר אריהן ]חב

 3 עמיר. גבי אברג'יל ]חבר מועצה[:

למה נועד פרוטוקול? מעבר לכל ההתחכמויות  עמיר אריהן ]חבר מועצה[: 4 

שלך, לשקף את מה שהיה בישיבה. לזה נועד פרוטוקול. עכשיו, או שאתה  5 

 6 -מגדיר שלא הייתה ישיבה

 7 על מה הויכוח? מיכה צוריאל ]חבר מועצה[:

 8 זה לא עניין הויכוח. חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

לנובמבר  22-בבקשה, תן לי להגיב. אני הודעתי ב עמיר אריהן ]חבר מועצה[: 9 

 10 -שאני במילואים

 11 -רק שנייה, עמיר מיכה צוריאל ]חבר מועצה[:

חיים קבע ישיבה, למרות שהוא ידע שאני  עמיר אריהן ]חבר מועצה[: 12 

 13 במילואים.

מה עמיר, אני צריך לדחות ישיבה בגלל  ]ראש המועצה[:חיים מנדל שקד  14 

 15 שאתה במילואים?

, אני רוצה שיהיה רשום לדחותאני לא רוצה  עמיר אריהן ]חבר מועצה[: 16 

 17 בפרוטוקול.

 18 שאתה במילואים? שמה? דוד זיו ]יועמ"ש[:
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 1 שמה? חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

אל תמציא עכשיו. שהודעתי מראש, לפני מועד  עמיר אריהן ]חבר מועצה[: 2 

 3 -הישיבה

 4 כתבתי שהיית במילואים, זה הכל. חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

 5 עידכןלא, לא, לא. כתבת, עמיר  עמיר אריהן ]חבר מועצה[:

 6 -חיים מיכה צוריאל ]חבר מועצה[:

 7 מדברים ביחד, לא ברור

נקבעה, אחרי שנתתי לך אמרתי ברור, שהישיבה  עמיר אריהן ]חבר מועצה[: 8 

 9 את התאריך.

תוציא אותו, תכתוב, ותגמור את הוויכוח. למה  מיכה צוריאל ]חבר מועצה[: 10 

 11 על כל דבר להיכנס לדיון?

תשמע את עמיר. למה אתה בא אליי ? אני חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[: 12 

 13 בטענות? תבוא לעמיר בטענות.

 14 -תכתוב מה שהיה מיכה צוריאל ]חבר מועצה[:

 15 זה מה שנעשה אבל. ם מנדל שקד ]ראש המועצה[:חיי

 16 מדברים ביחד, לא ברור

חיים משנה את הפרוטוקולים, הלכה למעשה, זו  עמיר אריהן ]חבר מועצה[: 17 

 18 -לא פעם הראשונה



 21.12.2021ם מיו פרוטוקול מליאה מן המניין

 45מתוך  12עמוד 
 נוצר על ידי 

 1 צריך, לא צריך. על מה הוויכוח? מיכה צוריאל ]חבר מועצה[:

העסק הוא נורא פשוט. האם משהו מהעובדות  עמיר אריהן ]חבר מועצה[: 2 

 3 שציינתי לא התרחש במציאות? לא הודעתי לפני שקבעת?

 4 מה זה קשור לפרוטוקול? חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

 5 הודעתי או לא הודעתי לפני שקבעת? עמיר אריהן ]חבר מועצה[:

 6 -ש עמיר, הגם שהודעת, בשעה דוד זיו ]יועמ"ש[:

 7 לא מחייב את חיים בכלום. ]חבר מועצה[: עמיר אריהן

בשעה, לא, בשעה שאתה לא נוכח בישיבה, אז זה פחות  דוד זיו ]יועמ"ש[: 8 

 9 -רלוונטי, פחות קובע

 10 זה סופר רלוונטי. עמיר אריהן ]חבר מועצה[:

 11 -לא רלוונטי לזאת דוד זיו ]יועמ"ש[:

 12 סופר רלוונטי. עמיר אריהן ]חבר מועצה[:

יחד עם זאת, אני אומר את מה  חלוק עליך, חלוק עליך,א. ל דוד זיו ]יועמ"ש[: 13 

 14 -שמיכה אומר. מאחר ואנחנו עוסקים בזוטות, וזה זוטות, תסלחו לי שניכם

 15 מסכים איתך. עמיר אריהן ]חבר מועצה[:

אז אני אדיש, כאילו, על מה אנחנו בכלל מתווכחים? על זה  דוד זיו ]יועמ"ש[: 16 

תכתוב שהוא היה פה ושם, נו באמת. למה שעמיר אמר, אני נמצא פה ושם, אז  17 

 18 ?זה משנה



 21.12.2021ם מיו פרוטוקול מליאה מן המניין

 45מתוך  13עמוד 
 נוצר על ידי 

 1 -שהודעתי את זה עמיר אריהן ]חבר מועצה[:

אני  .WhatsApp-לא, עמיר, תקרא את ה חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[: 2 

 3 שהוא כתב.לא מוכן לנוסח 

 4 אין בעיה, חיים. עמיר אריהן ]חבר מועצה[:

ראש המועצה החליט לעשות את הישיבה,  חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[: 5 

 6 לא לדחות את הישיבה. מה זה ראש המועצה?

לדחות, זה אומר שאתה קבעת את הישיבה לפני.  עמיר אריהן ]חבר מועצה[: 7 

אני הודעתי לך שבועיים לפני שקבעת את הישיבה, ואתה, למרות זאת, קבעת  8 

 9 -שתי ישיבות

 10 -אבל חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

במילואים. בוא  שאניבתוך המועד שידעת מראש  יהן ]חבר מועצה[:עמיר אר 11 

 12 לא ניתמם, חיים.

 13 -הישיבה חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

 14 זה לא שאתה, זה לא שאתה קבעת ישיבה, חיים. עמיר אריהן ]חבר מועצה[:

 15 מדברים ביחד, לא ברור

זה לא נכון, הישיבות של תקציב נסגרות  חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[: 16 

 17 קודם.
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אתה עוד הפעם נכנס לי לדברים. זה לא שקבעת  עמיר אריהן ]חבר מועצה[: 1 

 2 -ישיבה

 3 טוב. חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

והודעתי שאני במילואים, ואז אני מתלונן שלא  עמיר אריהן ]חבר מועצה[: 4 

 Force majeure. 5דחית. זה אתה צודק. מילואים זה 

 6 נכון. חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

אבל זה לא מה שקרה. מה שקרה, זה שהודעתי  עמיר אריהן ]חבר מועצה[: 7 

שאני במילואים, עברו שבועיים, ואז קבעת שתי ישיבות, על המועד שהודעתי  8 

 9 שאני במילואים.

אתה מוכן להקריא מה שאתה רוצה  חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[: 10 

 11 להכניס?

אין לי בעיה. עכשיו, זה לא ההערות היחידות, יש  אריהן ]חבר מועצה[:עמיר  12 

 13 .יםלי הערות על כל הפרוטוקול

טוב, תגיד, יש פה נושא עקרוני. לא היה  חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[: 14 

 15 פרוטוקול.

אין בעיה. אתה רוצה לא לאשר את הפרוטוקולים  עמיר אריהן ]חבר מועצה[: 16 

 17 בישיבה הזו?

 18 לא, לא. קד ]ראש המועצה[:חיים מנדל ש

 19 ולתת את זה עד הישיבה הבאה, אין שום בעיה. עמיר אריהן ]חבר מועצה[:
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לא. אני טוען שפרוטוקול, ישיבה שלא  חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[: 1 

 2 התקיימה, לא צריך להביא לאישור מליאה נקודה.

וקולים חיים, אתה גם טוען שלא צריך להביא פרוט עמיר אריהן ]חבר מועצה[: 3 

כי אתה עוד אחרי מעשה שנה שלמה לא הבאת פרוטוקולים. שורה תחתונה,  4 

פרוטוקולים מספטמבר ומאוגוסט ומיולי, הגיעו במפתיע לפני יומיים, ועכשיו  5 

 6 -אתה מודיע שאתה לא מוכן. סליחה, לא מקובל עליי. עכשיו, או שתיקח

ה אני מוכן לא, לא. על הפרוטוקולים האל חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[: 7 

לקבל כל הערה. אני מדבר על הפרוטוקולים של ישיבות שלא התקיימו, שלא  8 

 9 .היה קוורום

אבל אתה, אבל יש ישיבה שלא היה קוורום  עמיר אריהן ]חבר מועצה[: 10 

 11 והוספת את ההערות שלך. אז זה כן?

אני, אתה יודע מה, אני אמחק את כל  חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[: 12 

 13 . בסדר?מחקויההערות, בסדר? קיבלתי. כל ההערות 

הפרוטוקולים  לת לכאם כל ההערות נמחקו ,אוקי עמיר אריהן ]חבר מועצה[: 14 

 15 ן? שלא היה מניי

אני לא רוצה לאשר את הפרוטוקולים עכשיו,  איתמר הראל ]חבר מועצה[:  16 

 17 מצטער.

אתה לא צריך לאשר. אתה היית צריך  ה[:חיים מנדל שקד ]ראש המועצ 18 

 19 -ההערות שלך תחילת הישיבה את  להעביר עד
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חיים, אני רוצה לומר, אני רוצה לומר.  איתמר הראל ]חבר מועצה[: 1 

ההתנהלות שלך לוקה במנהל תקין מאוד. העובדה שאתה משגר את  2 

 3 -הפרוטוקולים באיחור רב כזה, בדיליי כזה אחרי הישיבות

 4  קיבלנו את זה ביחד מהחברה מה לעשות? ]ראש המועצה[:חיים מנדל שקד 

 5 רגע, תן לי לסיים. איתמר הראל ]חבר מועצה[:

אתם ביקשתם שיהיה תמלול, קיבלנו אותו  חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[: 6 

 7 -מהחברה ביחד

לא, לא, לא, בוא, בוא. תירוצים, כל אחד יכול  איתמר הראל ]חבר מועצה[: 8 

הבאה להציג את הפרוטוקול של הישיבה  בישיבהלתת. החובה שלך היא,  9 

הקודמת. לפחות, זמן מספיק לפני הישיבה הבאה. לא עמדת בזה לכל אורך  10 

 11 השנה האחרונה.

עמדתי לגמרי. לא הייתה ישיבה מן המניין,  חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[: 12 

 13 כי לא באתם.

 14 -חיים איתמר הראל ]חבר מועצה[:

 15 שכחת. חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

כי לא הייתה ישיבה מן המניין, ולא הבאת  עמיר אריהן ]חבר מועצה[: 16 

 17 פרוטוקול.

 18 כי לא באתם. חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

 19 דיבור לא ברור, צועקים.
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שלחת את הפרוטוקולים ביום ראשון, כדי שיהיה  עמיר אריהן ]חבר מועצה[: 1 

רשום בפרוטוקול. שלחת את הפרוטוקולים ביום ראשון, לישיבה מן המניין,  2 

הוא קרא שבוע וחצי לפני שהוא שלח את הפרוטוקולים. חיים, אל תעבוד פה  3 

 4 על אף אחד.

אתה  מן ההוה,בוא, בוא. אני גם אגיד, יש סתירה  איתמר הראל ]חבר מועצה[: 5 

ודע, בן אדם שרוצה לשקר, מרחיק את השקר שלו, אתה, תופסים אותך י 6 

בשנייה בשקר, בשנייה. הרי, יש פה שורה של פרוטוקולים אחד אחרי השני.  7 

משמע, התקיימו ישיבות, אחת אחרי השנייה. ובכל זאת, פעם ראשונה שאתה  8 

 9 -שולח את הפרוטוקולים, זה עכשיו. איך אתה יכול לטעון בכלל

 10 זה ישיבות שלא מן המניין. שקד ]ראש המועצה[: חיים מנדל

 11 -אתה איתמר הראל ]חבר מועצה[:

 12 מניין.מן הזה ישיבות שלא  חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

חיים, זה ישיבות מן המניין שהתקיימו. אתה  איתמר הראל ]חבר מועצה[: 13 

 14 פשוט לא שלחת פרוטוקולים.

הייתה ישיבה מן המניין, על מה לא י נמיו חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[: 15 

 16 אתה מדבר?

חיים, באיזה תאריך נשלחו הפרוטוקולים? אני  עמיר אריהן ]חבר מועצה[: 17 

לדצמבר.  19-, התאריך שנשלחו הפרוטוקולים הוא ה21-אקל עלייך. היום ה 18 

לדצמבר. זאת  6-ב ?באיזה תאריך קבעת את הישיבה הראשונה? מהמניין 19 
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ת הפרוטוקולים. איך אתה יכול לטעון שלא היו יום לפני ששלחת א 13אומרת,  1 

 2 ישיבות מהמניין? איך זה מתיישר לך?

 3 לא היו ישיבות מן המניין. חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

 4 חלאס, חיים. איתמר הראל ]חבר מועצה[:

לא היו. מה לעשות? מיולי, לא היו ישיבות  חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[: 5 

 6 מן המניין.

ואנשים לא הגיעו, כי אנשים ימנת זברור שלא היו.  בר מועצה[:עמיר אריהן ]ח 7 

 8 הבלתי חוקית הזאת.פארסה לא מוכנים להצטרף ל

 9 אה, יש לך גם תירוץ עכשיו, הבנתי, טוב. חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

 10 "לא היו ישיבות, כן היו ישיבות."כי אתה, לא.  עמיר אריהן ]חבר מועצה[:

 11 לא חשוב, חבר'ה. המועצה[:חיים מנדל שקד ]ראש 

אני זימנתי ישיבה והוספתי את הפרוטוקולים " עמיר אריהן ]חבר מועצה[: 12 

 13 "אחרי זה.

 14 עמיר, אתה מוכן להירגע? טוב, עמיר. חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

אני לא מבין, אני לא מבין. כתוב, פרוטוקול  איתמר הראל ]חבר מועצה[: 15 

 16 כון?לדצמבר. נ 19-, נשלח ב11ישיבה 

 17 כן. חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:
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, שהוא גם ישיבה מן המניין, 8פרוטוקול מספר  איתמר הראל ]חבר מועצה[: 1 

, גם 8נכון? שהיה ביולי, אז יש, נשלח אליי בבת אחת גם פרוטוקול מספר  2 

. כולם של ישיבות מן המניין, אבל לא יקרה 12, גם 11 ?פרוטוקול מספר, מה זה 3 

 4 יין באמצע.פה ישיבות מן המנ

 5 זה יולי, אמרתי מיולי. זה האחרונה. 8לא.  חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

 6 -12, 11, 8נשלחו בבת אחת,  איתמר הראל ]חבר מועצה[:

 7 מן המניין? 11 חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

בוודאי, ככה כתוב. אתה רוצה שאני אקריא את  איתמר הראל ]חבר מועצה[: 8 

שאני, שלא עשינו פה  ,בישיבה הקודמת, אתה תטעןהכותרת? או שמא, כמו  9 

 10 -את התב"ר של שתילת עצים

 11 מה זה משנה? חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

כי ההחלטה הייתה שאני מחליט על השתילת  איתמר הראל ]חבר מועצה[: 12 

עצים. קשקוש בלבוש, עברתי על הפרוטוקול. אבל, בוא נגיד, להגיד שקרים  13 

נייה אחרי זה תופסים אותך. נו באמת, חיים. עברתי על אין לך בעיה להגיד, וש 14 

הפרוטוקולים כדי לבדוק, קשקוש בלבוש. בוא, לפחות תחשוב לפני שאתה  15 

 16 מוציא מילה.

 17 אתה עברת על ההקלטה? חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

 18 מה זה? איתמר הראל ]חבר מועצה[:

 19 עברת על ההקלטה? חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:
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 1 -עברתי על ההחלטות אל ]חבר מועצה[:איתמר הר

 2 עברת על ההקלטה? חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

 3 -עברתי גם על ההקלטה. היחיד שאומר איתמר הראל ]חבר מועצה[:

 4 עברת על ההקלטה? חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

י "עברתי על ההקלטה. מי שאומר ועדת שפ איתמר הראל ]חבר מועצה[: 5 

 6 י."אתה אמרת ועדת שפתחליט, זה אתה. 

 7 י?"אני אמרתי ועדת שפ חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

אמרת. אתה לא ההחלטה. ההחלטה הייתה  איתמר הראל ]חבר מועצה[: 8 

לאשר תב"ר. הוחלט לאשר תב"ר. זה הכל. לא ביצעתם. זה לא הדבר היחיד  9 

ן שלא ביצעתם, לא ביצעתם שורה של דברים. ואז עולה השאלה, מה עוזר הדיו 10 

שעכשיו עשינו, אם לא, אם אתם לא עושים שום דבר שהמועצה מחליטה? אם  11 

אתה מחליט לעשות מה שאתה רוצה, ולא לעשות מה שהמועצה מחליטה  12 

 13 לעשות, זאת השאלה.

 14 תגיש עתירה לבית המשפט. חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

 15 -חיים, עזוב, אתה עמיר אריהן ]חבר מועצה[:

 16 ?זה מה שאתה מחפש [:מיכה צוריאל ]חבר מועצה

 17 באמת, המשפט הקבוע. איתמר הראל ]חבר מועצה[:
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מבקשים שתשלח את  1מספר ישיבה מאנחנו  מיכה צוריאל ]חבר מועצה[: 1 

 2 -שעות אחרי הישיבה. כולם עדיין זוכרים 48הפרוטוקול 

אין סיכוי. אבל אין סיכוי, אתה מבקש דבר  חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[: 3 

 4 .שהוא בלתי אפשרי

 5 ברור לא, ביחד מדברים

אין סיכוי. אתה מבקש דבר שהוא בלתי  חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[: 6 

 7 אפשרי.

 8 -תיתן לי להסביר מיכה צוריאל ]חבר מועצה[:

כמה זמן לוקח להם לתרגם את הפרוטוקול?  חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[: 9 

 10 -עכשיו, כל מה שאנחנו מדברים עכשיו

 11 אז לוקח שבוע. מיכה צוריאל ]חבר מועצה[:

 12 לא לוקח שבוע, לוקח להם חודש. חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

אז אל תשלח את זה תמיד, באופן קבוע,  מיכה צוריאל ]חבר מועצה[: 13 

במינימום שבמינימום שבמינימום, אתה עושה את זה כנראה במתכוון, או  14 

שאם אתה לא עושה את זה במתכוון, יש לנו הרגשה שאתה עושה את זה  15 

מתכוון. וזה לא טוב, וביקשנו ממך, והתחננו, אז אתה מדבר עכשיו על ישיבה ב 16 

 Day 1. 17-עושה את זה מ? שכן היה, לא היה? אתה 11מספר 

 18 מדברים ביחד, לא ברור

 19 -גבי חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:
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 1 אני רוצה לומר משהו. דוד זיו ]יועמ"ש[:

צריך להשתפר. כמה שיותר שהפרוטוקול  חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[: 2 

 3 יגיע, הם צודקים מה.

אתה נהנה לקבל משובים ולא לאכול ענבים? אני  עמיר אריהן ]חבר מועצה[: 4 

 5 לא מבין.

טוב. טוב, המנכ"ל אחראי על הפרוטוקולים,  חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[: 6 

 7 עמיר, אתה רוצה להגיד מה אתה רוצה?

 8 ה? במה?מ עמיר אריהן ]חבר מועצה[:

 9 אמרת שיש לך הערה לפרוטוקלים, לא ל]...[. חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

אמרת שכל הפרוטוקולים שהיו מן המניין ]...[,  עמיר אריהן ]חבר מועצה[: 10 

 11 סבבה.

לנובמבר,  18-אני רק הערה אחת לפרוטוקול מה איתמר הראל ]חבר מועצה[: 12 

 13 אני לא זוכר שהיה, זה הקוורום שהיה בישיבה?

 14 -יש עוד תמלול חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

 15 לנובמבר. 18-ישיבת התקציב הייתה ב איתמר הראל ]חבר מועצה[:

 16 אוקי. דוד זיו ]יועמ"ש[:

 17 נו? חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

 18 מי כתוב שהיה? דוד זיו ]יועמ"ש[:
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 1 חיים, פנינה, נתלי, עמיר, אני, מירי ומיכה. איתמר הראל ]חבר מועצה[:

 2 נכון. מיכה בשלב מסוים הלך הביתה. זיו ]יועמ"ש[: דוד

 3 לא, את זה אני זוכר. איתמר הראל ]חבר מועצה[:

 4  לא ברור דוד זיו ]יועמ"ש[:

 5 מה זה? איתמר הראל ]חבר מועצה[:

 6 ברור לא דיבור

 7 הלכתי הביתה. מיכה צוריאל ]חבר מועצה[:

 8 מה עם זה שפנינה לא הייתה בישיבה? איתמר הראל ]חבר מועצה[:

 9 דיבור לא ברור

 10 רשום, רשום מיכה. עמיר אריהן ]חבר מועצה[:

 11 מאיפה אני יודע? איתמר הראל ]חבר מועצה[:

 12 דיבור לא ברור

 13 לא נראה לי. איתמר הראל ]חבר מועצה[:

 14 מה? חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

מה ממציאים את  ?למה אתה חושב שלא פנינה איצקוביץ ]חברת מועצה[: 15 

 16 השם שלי?
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יש שם דברים שהיא אמרה, יש שם  חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[: 1 

 2 בפרוטוקול, מה? יש שם את כל הדוברים.

 3 או לא היית, אני שואלטוב. היית  איתמר הראל ]חבר מועצה[:

 4 זה אווטאר. פנינה איצקוביץ ]חברת מועצה[:

 5 היית אבל? איתמר הראל ]חבר מועצה[:

 6 -83פרוטוקול מספר  אריהן ]חבר מועצה[:עמיר 

 7 לא, לא, רגע. איתמר הראל ]חבר מועצה[:

 8 למה אתה שואל אותי? פנינה איצקוביץ ]חברת מועצה[:

 9 אני שואל אם היית, כי כתוב שהיית. איתמר הראל ]חבר מועצה[:

 10 אבל למה אתה חושב שלא הייתי? פנינה איצקוביץ ]חברת מועצה[:

 11 כי אין מילה אחת שכתובה בפרוטוקול, שלך. מועצה[:איתמר הראל ]חבר 

 12 אוקי. פנינה איצקוביץ ]חברת מועצה[:

 13 כי כשאני עזבתי, את לא היית. מיכה צוריאל ]חבר מועצה[:

 14 וגם כשהגעתי, לא היית. איתמר הראל ]חבר מועצה[:

 15 דקות בערך. 20אני עזבתי אחרי  מיכה צוריאל ]חבר מועצה[:

אבל אם את טוענת שהיית, אז כנראה שהיית. אז  [:איתמר הראל ]חבר מועצה 16 

 17 אני חוזר בי.



 21.12.2021ם מיו פרוטוקול מליאה מן המניין

 45מתוך  25עמוד 
 נוצר על ידי 

קודם כל יכול להיות לא אני לא ממציאה, פניניה איצקוביץ ]חברת מועצה[:  1 

 2 שלא דיברתי פה בישיבה.

 3 -שאלתי רק אם היית, לא שאלתי איתמר הראל ]חבר מועצה[:

 4 -פניניה איצקוביץ ]חברת מועצה[: באחת, לא, אמרת ש

 5 שאלתי אם היית. ל ]חבר מועצה[:איתמר הרא

 6 היית בישיבת תקציב, לא? חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

 7 ואמרתי שאני לא זוכר. איתמר הראל ]חבר מועצה[:

 8 בישיבת תקציב, היחידה שהייתה. חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

 9 שאלתי אם היית. איתמר הראל ]חבר מועצה[:

 10 פניניה איצקוביץ ]חברת מועצה[: כן.

 11 בטח שהיית. חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

פניניה איצקוביץ ]חברת מועצה[: כבר לא זוכרת, כאילו, מרוב שלא הייתי, ולא  12 

 13 היו פה ישיבות. זה אני גם זוכרת יותר מדי.

ישיבה. זו לא הייתה חצי -לא, זה היה ישיבה איתמר הראל ]חבר מועצה[: 14 

 15 ישיבה.

 16 טוב. דוד זיו ]יועמ"ש[:

 17 טוב. ]חבר מועצה[:איתמר הראל 

 18 בואו נמשיך. דוד זיו ]יועמ"ש[:
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 1 איתמר, יש לך משהו? חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

גם ביקשתי. ביקשתי את זה  8פרוטוקול מספר  עמיר אריהן ]חבר מועצה[: 2 

 3 פחות או יותר יום אחרי ששלחת את הפרוטוקול.

 4 מה ביקשת? חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

משאלות של החברים בישיבה התברר כי הנושא  ]חבר מועצה[: עמיר אריהן 5 

בטיפול ראש המועצה כבר למעלה משנה וחצי, דחייתו מחברת חשמל הייתה  6 

מופנית תקופה ארוכה מאוד. ולמרות זאת, עד ישיבה זו, ראש המועצה לא  7 

טרח לעדכן, לא את המועצה, לא את ההנהגה הבית ספרית, הוא מציג את  8 

הוא מבקש אישור ללא שיתוף הציבור. אני מבקש, שאם  הפרויקט כדחוף, 9 

 10 להצבעה. אתה לא מאשר את זה, אני מעלה את זה

 11 במסגרת מה זה? ]...[ דוד זיו ]יועמ"ש[:

 12 כן. עמיר אריהן ]חבר מועצה[:

 13 זה דברים שנאמרו על ידך בישיבה? חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

 14 ברור. עמיר אריהן ]חבר מועצה[:

 15 היה תמליל? ]חבר מועצה[: מיכה צוריאל

 16 לא, לא היה. חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

 17 אה, לא היה? מיכה צוריאל ]חבר מועצה[:
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על כך  מליןעמיר מלין, מה שהוא רשם, זה עמיר  עמיר אריהן ]חבר מועצה[: 1 

 2 שהנושא הוצג במליאה רק היום. זה נוסח מעודן ועדין על מה שבאמת היה.

לא, זה גם לא נכון מה שהוא אומר אבל.  עצה[:חיים מנדל שקד ]ראש המו 3 

 4 שלא הוצג במליאה?

 5 -לא, אבל זה לא רלוונטי אילן כליפא ]חבר מועצה[:

 6 מה לא הוצג? בטח שהוצג. חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

 7 -הפרוטוקול הוא מה נאמר, לא מה אילן כליפא ]חבר מועצה[:

 8 -אני לא, אני לא זוכר, אני לא יודע חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

למרות שמגיע עכשיו פרוטוקול מיולי, יכול להיות  עמיר אריהן ]חבר מועצה[: 9 

שאם היה יוצא באוגוסט, לא היית שוכח. אתה אפילו לא יכול להאשים את  10 

 11 החברה כי זה, כמו שאמרת, זה לא הם כתבו.

 12 לא, זה גם לא הוקלט. חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

 13 מעונייןאני מבקש להוסיף את זה, ואם אתה לא  מיר אריהן ]חבר מועצה[:ע

 14 , אני מבקש להעלות את זה להצבעה.להוסיף את זה

 15 טוב, אין בעיה. אני אוסיף את זה. חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

 16 ברור ולא חלש דיבור

בשורה תחתונה, אתם אומרים אותו דבר. אתה במשפט  דוד זיו ]יועמ"ש[: 17 

 18 אחד, ועמיר במשפט אחר.
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 1 -דבר אחרון עמיר אריהן ]חבר מועצה[:

 2 -אני רק אומר פה משהו חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

שנייה, דבר אחרון מהפרוטוקול, שרשום  עמיר אריהן ]חבר מועצה[: 3 

נוסף לאתר, נוסף לאתר בפרוטוקול. הקובץ שבו אתה עונה כל הזמן במייל ש 4 

 5 10-לא היה קובץ של הישיבה, מה 18:00רק אחרי המייל של היום, עד השעה 

 6 -, היה רק קובץ החלטות. הצגתי את זה גם ליועמ"ש לפני כחודש2020לדצמבר 

נכון. הסברתי שהייתה בעיה באתר, להעלות  חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[: 7 

 8 -קובץ

 9 -שעלה לינק, ואז התברר שלא עלה לינק כתבת עמיר אריהן ]חבר מועצה[:

 10 -מה? לא חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

 11 -שהוא לא היה קיים עמיר אריהן ]חבר מועצה[:

 12 -לא, עלה לינק חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

 13 -ישיבות 5אמרת לי, עשר פעמים, כולל  עמיר אריהן ]חבר מועצה[:

אז אני אומר עוד פעם, עכשיו ברצינות. עלה  חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[: 14 

 15 -לינק

 16 הספקתיאני מקווה, עוד לא  עמיר אריהן ]חבר מועצה[:

עלה לינק רק של הקטע של ההחלטות כי לא  חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[: 17 

הצליחו להעלות לאתר המועצה קובץ גדול כזה. ואז פתרנו את זה, כדי להעלות  18 
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אותו לדרייב, ועשינו קישור לאתר המועצה.  את כל הקובץ, על ידי שהעלנו 1 

 2 -והפתרון הזה לקח

יום. כי היום  11-שנה. ואם אתה רוצה לדייק, שנה ו עמיר אריהן ]חבר מועצה[: 3 

 4 בשש הוא עלה.

לא, הפרוטוקול עלה בזמן, עמיר. אתה,  חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[: 5 

 6 הפרוטוקול שמע, הוא לא חייב, לא חייבים להעלות.

 7 -פעמים 5-4-3חיים, אני אתעכב על הדברים  ריהן ]חבר מועצה[:עמיר א

 8 -בסדר, אתה יכול חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

מה שאתה רוצה, כי זה נשמע לך טוב. פרוטוקול  עמיר אריהן ]חבר מועצה[: 9 

ההחלטות עלה בזמן, כמו שציינת. פרוטוקול הישיבה, כפי שמחויב לפי  10 

מרים, לא עלה עד היום בסביבות השעה שש, התקנון, להעלות לפי דברי האו 11 

יום, וזאת למרות שביקשתי את זה באינספור ישיבות,  11-קרי, שנה ו 12 

 13 באינספור מכתבים, ועד שלא יצא מכתב לממונה, זה לא קרה, וחבל.

 14 לממונה? מה קשור ממונה? חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

שסוף כל סוף זה  תסתכל במכותבים. אני שמח עמיר אריהן ]חבר מועצה[: 15 

 16 קרה. ואם היום והלאה זה יקרה ככה, אני מבסוט, הרווחנו.

 17 הלאה.  חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

רוצים להתחיל את ? לא יש עוד תיקונים? [:מועצה]חבר  צוריאל מיכה 18 

 19 הישיבה.
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אז הפרוטוקולים מאושרים, אני רק רוצה  חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[: 1 

רוצה לבדוק בעקבות הדברים שעמיר, שאנחנו מכניסים אחד, אני  סייגלתת  2 

את ההערות של עמיר, כי באותה מידה, זה יכול להיות מהדברים שאני  3 

התייחסתי לזה, ולשייך את הדברים שנאמרו על ידו הם לא נכונים, ואז  4 

התייחסתי לזה בישיבה, אז אני רוצה לבדוק את זה עוד פעם. אם כן, נעלה את  5 

 6 אם יהיה שינוי, יהיה לזה אישור נוסף.זה לאישור נוסף. 

 7 זה לא היום. דוד זיו ]יועמ"ש[:

 8 מה? טוב.  חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

 9 שאילתה בנושא סייעות בחינוך המיוחד / עמיר אריהן

הנושא השני, הגשת שאילתה של עמיר  חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[: 10 

 11 אריהן בנושא הסייעות לחינוך המיוחד.

פעם הבאה לדאוג שזה יופיע בסדר היום. הבנת?  ]חבר מועצה[: עמיר אריהן 12 

 13 אני מבקש פעם הבאה לדאוג שזה יופיע בסדר היום.

 14 זה אוטומטי. חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

 15 זה לא אוטומטי. עמיר אריהן ]חבר מועצה[:

 16 לא. דוד זיו ]יועמ"ש[:

 17 -שאילתות וסדר יום חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

זה לא אוטומטי. תסתכל גם מהדיונים הקודמים  הן ]חבר מועצה[:עמיר ארי 18 

 19 שלך.
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 1 טוב. חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

למען הסדר, שים את שאילתה על סדר היום, ונוסיף את זה  דוד זיו ]יועמ"ש[: 2 

 3 עכשיו לסדר היום, כדי שזה יירשם בפרוטוקול.

טוב. אז הוספנו את התשובה לשאילתה  חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[: 4 

 5 לסדר היום. אתה רוצה להקריא את השאילתה?

לא, נתת לי את זה עכשיו, אני אקרא את זה, יהיו  עמיר אריהן ]חבר מועצה[: 6 

 7 אעיר. לי הערות, אני

לא. אבל לפי החוק, אני צריך להקריא את  חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[: 8 

 9 התשובה.

 10 תקריא את התשובה, תקריא אותה. [:עמיר אריהן ]חבר מועצה

 11 -אז חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

אם היית מצרף את השאילתה, השאילתה, דרך  עמיר אריהן ]חבר מועצה[: 12 

 13 בזימון. אגב, כנדרש לזימון

לא, , התשובה לא נדרשת, מה פתאום חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[: 14 

 15 התשובה לא נדרשת.

 16 את הפרוטוקולים. תקרא עמיר אריהן ]חבר מועצה[:

 17 התשובה לא נדרשת. חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:
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עונה על מה לעשות, יש החלטת מליאה, שכשאתה  עמיר אריהן ]חבר מועצה[: 1 

 2 -שאילתות, אתה מצרף אותן. אבל אתה אף פעם לא עושהה

 3 לא, את התשובות לא, מה פתאום. חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

 4 מה אתה אומר? עמיר אריהן ]חבר מועצה[:

 5 מה פתאום. בדיון? חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

 6 הלאה, תמשיך. עמיר אריהן ]חבר מועצה[:

אנחנו צריכים פה, התשובה היא ככה. א.  חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[: 7 

 8 -אני אתן פה כמה מילות רקע, לפני התשובה. רכזת

 9 -אם עמיר כרגע , חיים.רגע רגע, סליחה דוד זיו ]יועמ"ש[:

לא, אני זוכרת את הדיון הזה, היה את הדיון  פנינה איצקוביץ ]חברת מועצה[: 10 

 11 גם.

 12 -כרגע, לא קראת את השאילתהאם עמיר לא,  דוד זיו ]יועמ"ש[:

 13 הוא קרא, שלחתי לו את זה הביתה. חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

 14 רגע, הוא טוען שהוא לא קרא. דוד זיו ]יועמ"ש[:

 15 לאיפה שלחת את זה? יהן ]חבר מועצה[:עמיר אר

רגע, רגע, רגע, עמיר. שניה אחת. והוא טוען שאם הוא קורא  דוד זיו ]יועמ"ש[: 16 

 17 ויש לו הערות לאחר מכן, אז נדון בזה עכשיו, ונדון בזה גם בישיבה הבאה.
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שאילתה. לא דנים בלא, לא צריך לדון,  חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[: 1 

 2 -שאילתה זה רק

 3 להעלות את זה לדיון. אני יכול אריהן ]חבר מועצה[: עמיר

נכון, לא, אתה לא יכול. אתה לא יכול, רגע, שנייה אחת.  דוד זיו ]יועמ"ש[: 4 

כדי לתת לו את יומו, אז אפשר להעביר את זה לישיבה הבאה, כדי שאתה  5 

עכשיו יכולה  הוא תשעה סעיפים, אם יהיה לו שאלה-תקרא את כל השמונה 6 

לה או שתיים בנושא התשובה שלך. עכשיו הוא כאילו לא יכול להיות לו שא 7 

 8 לשאול.

למה הוא לא יכול לשאול? אני לא שולח לו  חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[: 9 

 10 את התשובה לפני כן, אני צריך לחלק אותה בישיבה ולהקריא אותה.

 11 ]...[אז גם בישיבה הבאה זה  דוד זיו ]יועמ"ש[:

חיים, השאילתה, אני כבר אומר לך, השאילתה,  עמיר אריהן ]חבר מועצה[: 12 

ניתן לענות, ולהפוך אותה לנושא על סדר היום, זה החלטה של רוב חברי  13 

 14 המליאה.

 15 לא, לא. דוד זיו ]יועמ"ש[:

 16 אני אראה לך את התקנון. עמיר אריהן ]חבר מועצה[:

לא. זה רק אם נבדוק את זה לשאילתה, אז,  חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[: 17 

 18 בשתי ישיבות רצופות, אז אתה יכול להפוך אותה לסדר היום.

 19 כן, אוטומטית זה הופך אותה לסדר היום. דוד זיו ]יועמ"ש[:
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 1 כן. חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

 2 אז זה לא המצב. עמיר אריהן ]חבר מועצה[:

ומר, דוד אבל זה שאתה אומר, אבל אני א חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[: 3 

בפעם הראשונה בישיבה,  מוצגתלא, משהו לא עובד. כי לפי התקנון, השאילתה  4 

 5 אני מחלק אותה לנוכחים בכתב, ואני מקריא אותה.

 6 אכן, אכן. דוד זיו ]יועמ"ש[:

ולכן זה לא קשור, אחרי שהוא ישמע את  חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[: 7 

 8 -מה שאני מקריא

 9 חיים, תקריא, הכל בסדר. ]חבר מועצה[: עמיר אריהן

 10 בוא, תתקדם. דוד זיו ]יועמ"ש[:

של המועצה, מעדכנת את  ההסעותרכזת  חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[: 11 

כלל ההורים בתחילת כל שנה, וכך גם בתחילת שנה זו, שיש לדווח לה על כל  12 

סעה שעות לפני מועד הה 24-צורך בביטול של הסעה או ליווי, לא יאוחר מ 13 

המתוכנן. וזאת על מנת שנוכל לבטל את ההסעה ו/או הליווי ללא עלות  14 

במשרד החינוך, נוספו מספר  ההסעותלמועצה. בביקורת שנערכה על ידי אגף  15 

מקרים, שבהם המועצה שילמה עבור הסעות שלא התקיימו, כתוצאה מכך  16 

שרכזת ההסעות לא עודכנה על ידי ההורים על ביטול ההסעות. בבירור של  17 

לא חוקיים, שהתקיימו בין  הסדריםאותם מקרים, נחשפנו, בין השאר, לקיום  18 

הורים לילדי החינוך מיוחד בישוב לבין נהגי ההסעה. על פיהם, הנהג יקבל  19 
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תשלום גם עבור הימים שהילד לא היה מספר ימים בבית הספר, ולא התקיימה  1 

טול ההסעה יווי. במקרים אלו, הנהג קיבל הודעה על ביל/באותם ימים הסעה 2 

דרישת תשלום  והציגישירות מההורים, הבין שרכזת ההסעות עודכנה, על כך  3 

עבור כל הימים, כולל עבור הימים שלא התקיימה בהם הסעה. כידוע, משרד  4 

החינוך משתתף בחלק מעלות ההסעה, ובחלק קטן מעלות הליווי. רק לשם  5 

קל, ואנו מקבלים ש 10000-ירושלים, וחזרה לחודש כי כ]...[ להמחשה, ההסעה  6 

-מהעלות. הליווי לאותה הסעה, עולה למועצה כ 60%-ממשרד החינוך רק כ 7 

שקל לחודש. כלומר,  880-שקל לחודש, משרד החינוך משתתף רק ב 5200 8 

. עכשיו, פירוט לגבי מידי חודש שקלים, מכספי הציבור אלפי ההוצאה של 9 

השאלות ששאלת. לאור האמור לעיל, הוחלט לרענן את ההנחיה להורים לגבי  10 

חובת הדיווח שלהם בכתב. במקביל להוצאת המכתב, אתי, רכזת ההסעות  11 

את כל ההורים, כי המכתב אינו מתייחס למצבים בהם התלמיד  עדכנה 12 

להורים שליטה  התעורר בבוקר כשהוא לא מרגיש טוב, או בנסיבות שלא היה 13 

עליהן. אלא רק בהיעדרות ידועה מראש. כולל הודעה מפורטת מהתושבת  14 

הספציפית שאת המכתב שנשלח אליה צירפת לשאילתה, שפנתה אלינו אז,  15 

ופנתה גם לנאווה, על מנת למצוא את החינוך בעניין זה, וקיבלה תשובה. גם  16 

זכאים  4על  כשמדובר בהסעה של מספר ילדים מצומצם, במקרה הזה, מדובר 17 

לרכב אחד. חשוב להודיע על כך למועצה, וזאת מכיוון שלעיתים, היעדרות של  18 

כל ילד חשובה. גם כדי לשנות את גודל ההסעה מטרנזיט למונית, וגם לעיתים,  19 

מדובר בהיעדרות של עוד ילדים, ואז יש צורך לבטל את ההסעה כולה. במכתב  20 

עלות הליווי שהמועצה תידרש נכתב במפורש, שההורים יחויבו בעלות הסעה ו 21 
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לשלם בגין אי הודעה בזמן על הביטול. לפיכך, אין שחר לטענתך שההורים  1 

יחויבו בעלות הנסיעה, גם במקרים שההסעה מתנהלת כסדרה, ולא נגרמה  2 

למועצה הוצאה מיותרת כתוצאה מאי דיווח בזמן. נוסח המכתב שנשלח  3 

יה מנהלית שיצאה להורים, אכן עבר אישור של היועץ המשפטי, כהנח 4 

מהמועצה, כדי למנוע בזבוז כספי ציבור, וניצול מיטבי של המשאבים  5 

ידוע, שהמועצה, כרשות מנהלית, סמכות של  הווהשעומדים לרשות המועצה.  6 

המועצה כרשות מנהלית, סמכות להוציא הוראות מנהליות ויישום התפקידים  7 

קש לקבל שירותים המוטלים עליה בחוק, ובכלל זה, החלת חובת דיווח, ומב 8 

שהוא זכאי לקבל מהמועצה. בכל מקרה, ההורים, כולם, יודעים היטב שלא  9 

מדובר בהיעדרות שלא הייתה צפויה מראש, וההנחיה יצאה במטרה לנהוג  10 

 11 באחריות בכספי הציבור.

 12 -, לא ברור לי2אני רק רוצה לשאול לגבי סעיף  מיכה צוריאל ]חבר מועצה[:

 13 לא, לא. זה שאילתה של עמיר. ה[:חיים מנדל שקד ]ראש המועצ

שההורים עשו הסכם עם  המכניזם היהדקה. איך  מיכה צוריאל ]חבר מועצה[: 14 

 15 הנהג? איך זה מתבצע? איך יכול להתבצע דבר כזה?

אני לא רוצה לחשוף הורים, אבל אני יכול  חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[: 16 

את הילד מסיבות להגיד לך. יש, נגיד, הנהג לא כדאי לו לקחת, להסיע  17 

כלכליות. ההורים אומרים לו, ביום שישי, אני אקח את הילד. ואני אדווח  18 

 19 -כאילו אתה מקבל את הכסף כי הם ביקשו
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מה? איך ההורה אומר לו, אתה תקבל את הכסף?  מיכה צוריאל ]חבר מועצה[: 1 

 2 אני לא מבין דבר כזה.

 3 לא. חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

 4 ההורה אומר לנהג, אתה תקבל את הכסף? צה[:מיכה צוריאל ]חבר מוע

 5 לא. חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

 6 למה הוא לא אומר לי? מיכה צוריאל ]חבר מועצה[:

הנהג, צריך לקחת את הילד שלו כל בוקר  חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[: 7 

 8 -מהבית, עם ליווי, שהחברת הסעה דואגת למלווה והיא משלמת למלווה

ההורה שיקר, אמר שהילד היה בהסעה? מה  בר מועצה[:מיכה צוריאל ]ח 9 

 10 ?קורה כאן? איך זה עובד

התשובה היא ככה. התשובה היא ככה. היה  חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[: 11 

ביקורת בית הספר לחינוך מיוחד של משרד החינוך. בבית ספר עצמו. וראו,  12 

המנהלת אמרה, שהילד הזה כבר במשך, מתחילת השנה, לא היה בימי שישי.  13 

ואז ראינו, היא ראתה, שהם שילמו לנו, למועצה, כסף, עבור ימי שישי עבור  14 

האם משרד החינוך משלם למועצה כסף עבור ימים הסעה. היא רצתה לבדוק  15 

 16 -שהיא לא מסיעה. ואז עלו עלינו, שאנחנו שילמנו כסף לנהג, ו

 17 זה אומר שמישהו שיקר. מיכה צוריאל ]חבר מועצה[:

 18 נכון. ההורים. חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

 19 -הנהג מיכה צוריאל ]חבר מועצה[:
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 1 -לא, לא. ההורים. ההורים שיקרו חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

ההורים צריכים לחתום שהילד היה בהסעה? איך  מיכה צוריאל ]חבר מועצה[: 2 

 3 זה עובד?

ההורים לא צריכים לחתום, ההורים  חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[: 4 

צריכים לדווח לנו כל פעם שהילד שלו לא צריך הסעה, זה מה שנקרא הוראה  5 

 6 עליה.הלין מנהלית, שעמיר 

 7 -ההורים מדווחים שהילד מחר מיכה צוריאל ]חבר מועצה[:

 8 עמיר שאל. הלין,עמיר שאל עליה, עמיר לא  עמיר אריהן ]חבר מועצה[:

עמיר שאל עליה, סליחה. עמיר שאל עליה.  חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[: 9 

, WhatsAppאנחנו הוצאנו סתם העברה עוד פעם. כי קודם זה נאמר בקבוצות  10 

הורים שיש להם חינוך  15-ל פה להורים. בסך הכל מדובר בוזה נאמר בע 11 

, גם בקבוצות םאיתמיוחד, לא כמות גדולה. והיא נמצאת בקשר אישי יומיומי  12 

WhatsApp וגם בטלפון. כי כל ילד יש את הסיפור שלו. ובמקרה הספציפי , 13 

הזה, ההורים גם נקראו לראש המועצה לשיחת בירור, איך, מה קרה ואיך  14 

בר הזה כמובן הפסיק. אבל, הם, אני לא רוצה להיכנס פה לנושאים קרה, והד 15 

 16 אישיים, אבל עובדתית, זה קרה.

אני חושבת שמעבר למקרה הספציפי שהם  פנינה איצקוביץ ]חברת מועצה[: 17 

כן אמרו, לא אמרו, כן היה, ברור שזה לא תקין, אם היה, אבל אני לא נכנסת  18 

 19 -גבוהות, כמו בכל מקום. זה גם דינמי . בגדול, אם מדובר בעלויות מאודל]...[
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 1  ]...[ מיכה צוריאל ]חבר מועצה[:

 2 לא, אני אומרת, זה נראה לי הגיוני. פנינה איצקוביץ ]חברת מועצה[:

, ואז הורה או הורה שדיווח שקריש לך פה הורה  מיכה צוריאל ]חבר מועצה[: 3 

 4 -שלא דיווח

 5 נכון. פנינה איצקוביץ ]חברת מועצה[:

 6 -הייתה תקלה ]חבר מועצה[:איתמר הראל 

 7 לא, לא תקלה. הורידו מהשקל. חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

 8 זה תקלה. איתמר הראל ]חבר מועצה[:

 9 כן. חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

בסדר, אבל אני אומרת, בלי שום קשר. בגלל  פנינה איצקוביץ ]חברת מועצה[: 10 

 11 -שמדובר בעלויות גבוהות

אני אגיד לכם מה שקרה. אני אגיד לכם מה  מועצה[:חיים מנדל שקד ]ראש ה 12 

שקרה. הכנסנו חברת הסעה, המועצה, כאילו, היה מכרז חדש, והתחלפה  13 

חברת ההסעה. ההורים רצו את אותו נהג מונית שלקח אותם עם המלווה שלו,  14 

 15 שהיה להם בחברה הקודמת.

 16 כמה ילדים יש? פנינה איצקוביץ ]חברת מועצה[:

 17 רק שנייה. ש המועצה[:חיים מנדל שקד ]רא

 18 לא, כמה? פנינה איצקוביץ ]חברת מועצה[:
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 1 .15 חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

 2 .15 פנינה איצקוביץ ]חברת מועצה[:

רצו את אותו נהג מונית. החברת הסעות  חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[: 3 

המשנה של חברת ההסעות קבלן כהיא, הם אמרו לו, תתקשר לחברת ההסעות,  4 

שהמועצה זכתה. הנהג אמר, אני, לא כדאי לי. כי זה עניין של גם סידור. אחרי  5 

שהוא מוריד את הילד, יש לו סידור אחר, המשכי בנסיעה, ואמר, לא כדאי לי.  6 

ואז כדי שיהיה כדאי לו, אז אמרו לו, אנחנו נוותר לך על יום אחד בשבוע, על  7 

הסיעו הילד ביום שישי, זה מה שהם אמרו, אני לא יום שישי, אנחנו נסיע את  8 

זה כדי שיהיה כדאי לך. ואז הנהג קיבל על יום שישי, גם על מלווה וגם  בסוף, 9 

 10 -על נהג

 11 -זה מריח משהו פלילי. זה לא מיכה צוריאל ]חבר מועצה[:

 12 זה משהו לא תקין, נכון. חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

 13 ]...[ אבל על זה לא הייתי, אתה יודע פנינה איצקוביץ ]חברת מועצה[:

זה משהו לא תקין, אבל אני אומר לך, האם  חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[: 14 

נכון לטפל בזה? אני לא מאחל לי ולאף אחד מאיתנו, מדובר בילד נכה במצב  15 

 16 -קשה מאוד

 17 זה פצעים כואבים מיכה צוריאל ]חבר מועצה[:

 18 דוד: תמשיך חיים בסדר היום.

 19 -טוב עכשיו עמיר צריך צוריאל ]חבר מועצה[:מיכה 
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 1 לא. חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

אני אשמור את זה לפעם הבאה, אני, כידוע לך,  עמיר אריהן ]חבר מועצה[: 2 

 3 הופתעתי שאני עונה סוף כל סוף, אני אשלח לך בספטמבר.

 4 ]...[ אישרו, אולי אישרתי חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

 5 התחלנו עוד פעם ]חבר מועצה[: עמיר אריהן

 6 אשרור תקנון העמותה לחינוך משלים תרבות ופנאי בהר אדר

נוך משלים תקנון עמותה לחי ראישרו חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[: 7 

בתרבות הפנאי בהר אדר. אז פה כתבתי גם את ההסבר, אנחנו כבר אישרנו את  8 

ו לדוד זיו כל מיני התקנון, ואחרי שהוא עבר לאישור משרד הפנים, הם שלח 9 

דברים מהותיים. שלחתי שם הערות שהם ביקשו להטמיע אותן בתוכנו, אין  10 

 11 -לכם את התקנון ובשביל למען הסדר, כדי שנוכל להעביר אותו

 12 עשית שינויים? עמיר אריהן ]חבר מועצה[:

 13 -, יאושרהמנהלהועד  חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

 14 את השינויים?אתה מציג  עמיר אריהן ]חבר מועצה[:

 15 מה? חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

 16 אתה מציג את השינויים? עמיר אריהן ]חבר מועצה[:

במהלך של כשלושה חודשים,  נעשוהשינויים רבים, הבנתי,  דוד זיו ]יועמ"ש[: 17 

התקנון בסופו של שולח הם אחרי שלושה שבועות עונים, שאתה  היה פינג פונג 18 

 19 -יום, אושר על ידי משרד הפנים
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 1 כרגע, יש אישור מחדש. חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

הוא רגולטור, זה התקנון. לא יהיה ]...[, אגב. גם אם עכשיו  דוד זיו ]יועמ"ש[: 2 

המועצה תרצה, נניח עכשיו, לשנות חמישה או שלושה או סעיף אחד, זה לא  3 

זה יקרה, כי הרגולטור מחליט בעדנו ובשבילנו, וזה התקנון. אין ]...[, זה,  4 

 5 התקנון.

 6 , חותמת גומי.מה שאתה אומר במילים אחרות איתמר הראל ]חבר מועצה[:

 7 ביחד מדברים

 8 -אתה לוקח אחריות כי ככה עמיר אריהן ]חבר מועצה[:

לא, אין לך בעיה. שלחתי לך תקנון, שלחנו  חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[: 9 

משרד הפנים.  לך תקנון, אתה יכול להצביע עליו, זה התקנון, שאושר על ידי 10 

 11 בסדר? אתה רוצה להצביע? אתה רוצה להצביע נגדו?

 12 אני מבקש שתציף את השינויים. עמיר אריהן ]חבר מועצה[:

 13 איזה שינויים? חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

 14 שאישרו, שלא התקנון. עמיר אריהן ]חבר מועצה[:

הוא לא. אני רוצה אישור לתקנון כפי ש חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[: 15 

לבדוק מה שאתה רוצה?  ,לקרוא אותו יכלתאושר על ידי משרד הפנים. קראת?  16 

 17 זה התקנון, זה מה שיש לנו, וזהו.

ב]...[, יכול להיות שהייתי במילואים. אני לא מציג  עמיר אריהן ]חבר מועצה[: 18 

 19 את השינויים עם הדבר הזה.
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 1 -טוב, אני מבקש להעלות להצבעה את ה חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

אני יוצא מההצבעה, כי אני לא יכול להצביע על  עמיר אריהן ]חבר מועצה[: 2 

 3 משהו שלא קראתי ולא מציגים לי.

 4 -לא, אתה לא חייב לצאת דוד זיו ]יועמ"ש[:

 5 אתה יכול פשוט להימנע. איתמר הראל ]חבר מועצה[:

נו לכם את התקנון, לפני סליחה? שלח חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[: 6 

 7 שבועיים.

 8 לא קראתי את זה. אילן כליפה ]חבר מועצה[:

 9 מה? חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

 10 אני לא יודע, לא קראתי את זה. אילן כליפה ]חבר מועצה[:

טוב, מי בעד לאשר את התקנון, כמו שהוא,  חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[: 11 

נגד? אף אחד. מי נמנע? אוקי. אתה  שאושר על ידי משרד הפנים? אוקי, מי 12 

 13 -נמנע, או שאתה לא

 14 אני נמנע. איתמר הראל ]חבר מועצה[:

 15 -נמנע. אתה נמנע, עמיר? או אתה חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

 16 גבי, אתה מסכים? דוד זיו ]יועמ"ש[:

 17 נמנעים? 4יש לך פה עמיר,  גבי אברג'יל ]חבר מועצה[:

 18 לא, יש פה ארבעה נמנעים. דוד זיו ]יועמ"ש[:
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 1 ארבעה נמנעים. חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

 2 כליפא, איתמר, אילן ועמיר. ובעד, פנינה וחיים. דוד זיו ]יועמ"ש[:

 3 טוב, אז הפרוטוקול עבר ברוב קולות. חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

 4 

שמת את השם שלך? פנינה, את קראת את  עמיר אריהן ]חבר מועצה[: 5 

 6 התקנות?

 7 כן, עברתי. פנינה איצקוביץ ]חברת מועצה[:

 8 תקנון. דוד זיו ]יועמ"ש[:

תקנון, לא. גם עברתי על ההערות של  ]חברת מועצה[: פנינה איצקוביץ 9 

 10 .הפרוטוקולים שלך

 11 -לא, אני מאמין לך. לא, אני לא רוצה עמיר אריהן ]חבר מועצה[:

 12 -טוב, אני חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

 13 ברור לא, ביחד מדברים

אוקי. אני סוגר את הישיבה, את הישיבת  חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[: 14 

 15 -המניין מספרמליאה מן 

 16 -14 דוד זיו ]יועמ"ש[:

 החלטה
ופנאי בהר המועצה מאשררת את תקנון העמותה לחינוך משלים תרבות  מליאת

 . הפנים משרד ידי על שאושר כפיאדר, 
 קולות ברוב אושר

 חיים, פנינה -בעד
 ומיכה עמיר, איתמר, אילן -נמנע
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 1 .השלישית 14, 14.3 חיים מנדל שקד ]ראש המועצה[:

 2 -הישיבה ננעלה-
 ברכה,ב

 

_____________ _____________ _____________ 

 ,חיים מנדל שקד

 ראש המועצה

 ,גבי אברג'יל

 מנכ"ל המועצה

 ירון ארנון

 גזבר המועצה

 


